

MINUTES OF PROCEEDINGS

THURSDAY, APRIL 30, 1987

(4)

[Text]

The Legislative Committee on Bill C-21, An Act to exempt certain shipping conference practices from the provisions of the Competition Act, to repeal the Shipping Conference Exemption Act, 1979 and to amend other Acts in consequence thereof, met at 3:43 o'clock p.m. this day, in room 269 West Block, the Acting Chairman, Alan Redway, presiding.

Members of the Committee present: Ernie Epp, Mike Forrestall, André Ouellet, Joe Reid and Blaine A. Thacker.

Witnesses: From the Inter-American Freight Conference: Philip Gainsbury. *From the Mediterranean-Canada-Mediterranean Freight Conference:* Steve Wray.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference dated Thursday, March 5, 1987, concerning Bill C-21, An Act to exempt certain shipping conference practices from the provisions of the Competition Act, to repeal the Shipping Conference Exemption Act, 1979 and to amend other Acts in consequence thereof. (*See Minutes of Proceedings and Evidence, Wednesday, March 11, Issue No. 1.*)

The Committee resumed consideration of Clause 1.

Philip Gainsbury made a statement and answered questions.

On motion of Joe Reid, it was agreed.—That the Committee reimburse Mr. Rand H. Matheson for his reasonable expenses in travelling from Montreal to Ottawa for his appearance before the Committee on Tuesday, May 5, 1987.

Steve Wray made a statement and answered questions.

At 5:05 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Charles Robert
Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE JEUDI 30 AVRIL 1987

(4)

[Traduction]

Le Comité législatif sur le projet de loi C-21, Loi soustrayant certaines pratiques des conférences maritimes à l'application de la Loi sur la concurrence, abrogeant la Loi dérogatoire de 1979 sur les conférences maritimes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois, se réunit, aujourd'hui à 15 h 43, dans la pièce 269 de l'Édifice de l'ouest, sous la présidence d'Alan Redway, (président suppléant).

Membres du Comité présents: Ernie Epp, Mike Forrestall, André Ouellet, Joe Reid et Blaine A. Thacker.

Témoins: De la Conférence inter-américaine du trafic des marchandises: Philip Gainsbury. *De la Conférence maritime Méditerranée-Canada:* Steve Wray.

Le Comité entreprend de nouveau d'examiner son ordre de renvoi du jeudi 5 mars 1987 relatif au projet de loi C-21, Loi soustrayant certaines pratiques des conférences maritimes à l'application de la Loi sur la concurrence, abrogeant la Loi dérogatoire de 1979 sur les conférences maritimes et apportant des modifications corrélatives à d'autres lois. (*Voir Procès-verbaux et témoignages du mercredi 11 mars 1987, fascicule n° 1.*)

Le Comité examine de nouveau l'article 1.

Philip Gainsbury fait une déclaration et répond aux questions.

Sur motion de Joe Reid, il est convenu.—Que le Comité rembourse M. Rand H. Matheson de ses frais de déplacement jugés raisonnables de Montréal à Ottawa, frais courus à l'occasion de sa comparution devant le Comité le mardi 5 mai 1987.

Steve Wray fait une déclaration et répond aux questions.

À 17 h 05, le Comité s'ajourne jusqu'à nouvelle convocation du président.

Le greffier du Comité
Charles Robert